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Előterjesztés a 2018.04.24. -i képviselő-testületi ülésre. 

                                                                                                                                                                

Tárgy: A polgármester beszámolója, az előző ülés óta végzett munkájáról. 

Előadó: László Attila polgármester. 

. 

A közmunkások a kisiskola lábazatán, a vakolat eltávolítását befejezték. A program 

ellenőrzését végezte a Belügyminisztérium. A Mária elsősorban a dokumentációt ellenőrizte, 

majd megnézte a zöldségfeldolgozót, a hűtő kamrát, az összes kertet. Az ellenőrzés során 

kitért a termékek értékesítésére az óvoda konyhának, és javasolta az árak csökkentését, ami az 

egyeztetés alapján megtörtént. A munkásruhákat megrendeltem. Az alpolgármester úr elszórta 

a trágyát a Barabás Csaba melletti földre, a Fő út 60, és az Új utca 39 – bel lévő kertekben 

díjmentesen, köszönjük szépen. A Tamás megszántotta a kerteket. A kombinátorozás az 

ültetések előtt történik. A takarék kertbe fokhagymát és dughagymát, a Dübe kertbe 

petrezselymet, az Ella néni kertjébe sárgarépát ültettünk. A Fő utca 60 – ban, lebontottuk a 

kerítést, és rakodógéppel kiszedtük az akáchajtásokat, amik már átterjedtek az önkormányzati 

területre. A közfoglalkoztatottaknak Húsvétra prémiumot adtam. Csornáról meghoztam a vető 

krumplit, vetőmagokat, vadhálót, amit a Fő út 33 – ban az uborkaháló helyett rakunk föl. Az 

uborkasorok között a gazt gyomirtóval lepermeteztük. A fűszerpaprika, étkezési paprika, 

paradicsom magokat palántanevelő tálcákba elültettük. Megkezdtük a Fő út 33 – ban az 

uborka sorok trágyázását. 

A fűnyírásokat megkezdtük, lenyírtuk az óvodát, a temetővel folytatjuk. 

A kotró-rakodóval, a Dóka Árpádnak egy fél órát dolgoztam, pénzt nem kértem tőle. 

A lovas napok előkészületeinél dolgoztam. A Tamás a sportpályán, a fákon az ágakat 

fölnyeste, a szél által kitört száraz nyárfát összefűrészelték és behordták. A Csangotán és a 

Csikvándi éren, a kotró-rakodóval megcsináltam a gázlót, tuskókat szedtünk ki. Egy 

szennyvíz vezeték bontását, majd visszatakarását végeztük. Részt vettem a fogathajtó verseny 

pályaépítő és versenybíró megbeszélésén. A Szalai Misivel kivágtuk a két nyárfarönköt, 5×5 

karókra, amit ki is hegyeztem és a másik végét sarkítottam le. A Varga Miklós Zsolt 

villanyszerelővel megnéztük, és átbeszéltük az áramvételi lehetőséget a lovas napra. 

Megrendeltem a mobil Wc fülkéket a rendezvényre.  

A választásokra, Csornáról hoztam el a jegyző asszonnyal a közös hivatal mind a hat település 

csomagjait, a három települését átvittük Gyarmatra.  A választások miatt a katasztrófavédelem 

elrendelte menekülő útvonal táblák kihelyezését, amit Győrben megvásároltam és föl is 

fúrtunk. A szavazóhelyiséget előkészítettük, összeszereltük a szavazófülkéket, amelyekre új 

függönyt és egy asztalterítőt vásároltunk. A szavazás rendben lezajlott. A szavazófülkéket 

szétszedtük és rendet raktunk a tárgyalóban. 

A kisbusszal a Herángli Edit nénit vittem Tétre, vérvételre. Az iskolásokat vittem 

futóversenyre, Ménfőcsanakra. A Tamás az óvoda és konyha munkatársait vitte kirándulni. 

Javasolom, mivel az önkormányzat intézményének munkatársairól van szó, a kisbusz díjtalan 

használatát. A Marcal menti Kórust vittem Balatonfüredre, dalversenyre. 

A polgárőr közgyűlésre főztem. A közgyűlésen, a beszámolók után újabb öt évre 

megválasztottuk a régi vezetőség tagjait.  

A gáz kedvezményesebb vásárlásáról tárgyaltam Simon Róbert úrral. A részletekről 

tájékoztattam és egyeztettem képviselő urakkal/hölggyel, miután elkészítettem a 

meghatalmazást a szolgáltató váltás ügyintézésére. A váltás június 01 – től történik. 

A zártkerti pályázat elbírálása megtörtént, sajnos nem nyertünk. BM. pályázat beadásához 

volt nálam a Lang-szol Kft ügyvezetője. A Bordács utca fennmaradó részének, az orvosi 

rendelő előtti parkoló, és a Miklósi út járdájának a felújítására kértem készítsen árajánlatot. 

Az Egészségház felújításához kiküldtük az árajánlatkéréseket, a megvalósítás megkezdéséhez. 
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A grédert elindítottuk, a szőlőhegy bejárata előtti utat meggrédereztem. A Tamás a gyepű 

felőli részt tárcsával többször megjárva föllazította és a gyöpöt összevágatta. A Csikvánd felé 

vezető úton, a két aszfalt közötti részt grédereztem. A Tamás kiszedte az út széléről a 

tuskókat, így jól ki tudtam szélesíteni. A bal első kerék eldurrant. Győrszentivánon voltunk 

gumiért. Mivel korábban már vettünk két gumit, így megvizsgálva a többi négy gumi 

állapotát, úgy döntöttem négy gumit kell vennem. Felnistől kialkudtam négy tömlőnélküli 

kereket, és fölrakásnál szembesültünk, hogy a felni luk osztóköre nagyobb, mint az eredeti 

felnié, amellett, hogy mindkettő tíz lukú. Leszedtük a kerekeket, elvittem és raktunk rá négy 

nagyon jó állapotú gumit, ami reméljük, sokáig bírni fogja. Javítás után még meggrédereztem 

a Hunyadi utca végétől a tejüzemig, a Réce tótól a csikvándi útig, a Szente hídig, és a híd után 

egy darabon. Lehetőség szerint folytatom az utak javítását. 

A Pej Zsolt hozott egy kamion mart aszfaltot, a Tóth Géza apósánál végzett munkáért. 

Téten voltam rendőrségi bűnmegelőzési fórumon. Tájékoztattak, hogy a bűncselekmények 

elkövetése a téti kistérségben jelentősen visszaesett. Az első három hónap statisztikája szerint, 

2017 – ben 79 bűncselekmény, míg 2018 – ban 46 bűncselekmény történt. Negatív irányt 

mutatott Rábacsécsény és Tényő. A polgárőrökkel való együttműködést kiemelten 

megköszönték, ugyanis a bűnelkövetők elfogása és a bűncselekmények visszaszorítása a 

polgárőrök munkájának eredménye is. Végül megköszöntem a Gyarmati pékség ellen, a 

rendőri intézkedést, és a jó együttműködést. Az aljegyző asszony elküldte a pékségnek a 

fizetés felszólító levelet. 

Téten, menetrendi egyeztetésen voltam. Tájékoztatást kaptunk a közszolgáltatási 

személyszállítás rendszerének aktualitásairól, a 2018/2019. évi autóbuszos és vasúti 

menetrend tervezetről. Tájékoztattak, hogy kérésünkre, Eneséről 2055 órakor induló járat már 

átjön Mórichidára. Ősze Zoltán képviselő úr korábbi menetrend módosítási kérelmét ismét 

napirendre javasoltam. Mivel az érintett járat módosítása Győrszemerét érinti tíz perc 

eltolódással, így az érintett polgármester beleegyező nyilatkozata szükséges. A polgármester 

úr beleegyező nyilatkozatát megtette, ezek után újra tárgyalják az ügyet. 

Korábban, a TUNSGRAM-Schréder Zrt képviselője, Sirhán Tamás úr által előterjesztett 

közvilágítás korszerűsítés tárgyalásán, kértem led próbalámpák fölszerelését, ami megtörtént. 

A képviselő társaimmal az érintett utcákat megnéztük, és beszéltem Sirhán úrral, hogy a kőhíd 

utcába még egy lámpát szereltessen föl, és a béke utcába egyet kapcsoltasson ki. Megkértem, 

hogy a Fő utca szélessége miatt oda is szereljenek föl két lámpát. Jelezni fog, miután 

elvégezték a munkálatokat, miután újra szeretném, ha megnéznénk. A közvilágítás 

korszerűsítésére adott utcaszintű és pénzügyi dokumentumokat csatoltan kiküldöm tanulmány 

céljából, ha bármi kérdés fölmerül, állok rendelkezésre.  

 

 

 

Kérem a képviselő-testületet a beszámolóm tudomásul vételére. Köszönöm! 

 
  Mórichida, 2018. április 18.                                     

 

 

 

 

 

 

                                                                                        Tisztelettel: László Attila                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              
                                                                                                            polgármester 

 


